
 

Bestyrelsesmøde i G/F Gjellesten 
Mandag d. 21. august, kl. 20:00 hos Jesper. 
 

Deltagere:  
Jesper, Jørgen, Marianne, Kenneth. - Fraværende: Bent 

Indkommen post:  
Mail fra One.com der tilbyder ”gratis” backup af websitet (14 kr/md efter 1. april 2018). Webmaster 
sørger for at der bliver lavet backups af websitet. 

Grønne områder: 
Området er blevet inspiceret med Søren fra Trim Havebrug. 
 
Der er påtalt mangelfuld græsslåning siden sidste slåning 

● Ved enden af vold ved Jarlsvej/Frode Fredegods Vej mellem vold og husnummer skilt 
● Ved stikveje på Sigridsvej ved husnummerskilte 
● Langs Vølundsvej 

 
Der er påtalt mangelfuld beskæring af buske på vold. Skal beskæres længere ind så udsyn ved 
nedenstående stamveje forbedres 

● Fra brandhane til Vølundsvej 
● Fra brandhane til Jarlsvej 
● Fra hjørnet Sigridsvej/Frode Fredegods Vej og ca. 4 meter mod Jarlsvej. 

 
Græsslåning og beskæring af volden: Det kniber med at kommunen og gf beskæring af vold når 
sammen. fx er trekanten for enden af volden ikke beskåret.  
 
På anden side af Vølundsvej er det kommune der skal slå. vildskud fra træer bliver ikke skåret. 
 
3 træer for enden af Vølundsvej hang for langt ned ud over vejen.. der skal være min 3-4 meter 
head-room over vejen. 
 
Fremtidige opgaver:  

● Området ved krogholmvej skal skæres ned. Vi har bedt om at få en pris. 
 

● Der er blevet bedt om flere syrenbuske mellem Jarlsvej og hjørdisvej.  
 

● Der skal skæres længere tilbage til venstre for Sigridsvej ved Frode Fredegodsvej. 
 

● Der er ytret ønske om få beskåret træ bagved Jarlsvej 32. 
 

● Der er udbedt tilbud fra Trim om reetablering af gyngestativ mellem Vølunds- og Hjørdisvej. 
Der er endnu ikke indkommet tilbud 

 



 

Belysning  
GF har to lamper mellem Vølund- og Hjørdisvej, to mellem Hjørdis- og Jarlsvej, samt 1 lampe mellem 
Jarls og Sigridsvej. Det sidste stykke af skolestien mellem Jarls- og Sigridsvej der går gennem 
Dankær er meget mørk. Kenneth tager aktion og ser på regler for belysning på off tilgængelige 
skolestier.  

Økonomi 
Der var en del der ikke havde betalt kontingent til tiden. Alle grundejere har nu betalt. En enkelt har 
valgt ikke at betale rykkergebyr. Dette vil blive opkrævet ved næste betaling. 
Vejfond. GF’s højrentekonto er på 2.5 % p.a. udløbet, og skal derfor genforhandles. Den bedste rente 
Danske Bank pt kan tilbyde er en almindelig danske indlån m. 0.01 % p.a.  Det er blevet foreslået at vi 
kan investere i obligationer eller aktier. Er det GF’s opgave at spekulere i værdipapirer? Vi har aktier i 
Danske Bank. Man kunne overveje at flytte vejfonden over i en anden bank der vil give en mere 
favorabel rente. Bundet i 4 år, men med gebyr ved tidlig opsigelse. Jørgen undersøger om det er 
muligt. Det drejer sig om 215.000,- som gerne forrentes bedst muligt. Vi har kun 1 konto i Danske 
Bank, da der er 300,- i årsgebyr pr. konto  

Eventuelt 
Selvom der er mange cykler i Facebook-gruppen ”stjålne og fundne cykler i Egedal”, er der ikke 
mange i GF kvarteret. Egedal kommune har en ny app kaldet “Tip Egedal” (se 
http://www.egedalkommune.dk/tipegedal), som man kan benytte til at gøre kommunen opmærksom på 
fejl og mangler - fx huller i asfalten eller manglende belysning på en skolesti. 

Næste møde: 
4 december ved Kenneth (Jarlsvej 17) kl. 20 
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